Grade 1
Unit 8
Vocabulary
A bench: bank
A book: kitap
A coffee: kahve
A phone: telefon
A sandwich: sandviç
Trees: ağaçlar

Present Continuous Tense
(slayt “present countious tense” and “present simple vs present continuous tense”)
Bu tense şuan yapıyor olduklarımızdan bahseder! Yani “Şuan bu sayfayı okuyorum!” derken bu tense i kullanmış oldun 

	I
	am / ‘m
	reading a book.

	You
	
	watching TV.

	We
	are / ‘re
	going to the cinema now.

	They
	
	playing basketball.

	He
	
	starting his plan.

	She
	is / ‘s
	standing next to me.

	It
	
	raining now.



Am
Is                +       Verb -ing 
Are 

Geniş zaman: I read a book every day (her gün kitap okurum)
Şimdiki zaman: I am reading a book now (şuan kitap okuyorum)

Şu yanlış! I am read a book! Noooooooooooooooo!
	    I reading a book! Noooooooooooooooooooo!
(+)
I am reading a book now (şuan kitap okuyorum)
You are reading a book now (şuan kitap okuyorsun)
He/She/It is reading a book now (şuan kitap okuyor)
We are reading a book now (şuan kitap okuyoruz)
You are reading a book now (şuan kitap okuyorsunuz)
They are reading a book now (şuan kitap okuyorlar)

(-)
I am not reading a book now
You aren’t reading a book now (are not: aren’t)
He/She/It isn’t reading a book now (is not: isn’t)
We aren’t reading a book now
You aren’t reading a book now
They aren’t reading a book now

(?)
Am I reading a book now? -yes, you are / no, you aren’t
Are you reading a book now?  -yes, I am / no, I ‘m not
Is he/she/it reading a book now? -yes, he is / no, he isn’t
Are we reading a book now? -yes, you are / no, you aren’t
Are you reading a book now? -yes, we are / no, we aren’t
Are they reading a book now? -yes, they are / no, they aren’t

Spelling Rules
1)  Present Continuous Tensede kelimelerimiz genellikle -ing ile biter. 
E.g.: starting, playing, looking, skiing …
2)  Eğer ki kelimemiz tek heceliyle ve son iki harfi bir sesli + bir sessiz ise sondaki ses double oluyor.
E.g.: run  running 
3)  Eğer kelimemiz “l” ile bitiyorsa, o “l” yi double yap. 
E.g.: travel  travelling
4)  Eğer kelimemiz çok heceliyse, son hecesi 2. Cümlede yazdığımız gibi son iki harfi sesli+sessiz ise son harfi double oluyor. 
E.g.: permit, admit    permitting, admitting
5)  Kelimemiz -e ile bitiyorsa onu düşür. 
E.g.: make  making

Yani özetle:
1) Start+ ing : starting (normal bir kelime)
2) Run+ing : running (son iki harfi sesli+sessiz olduğu için “n” double oldu)
3) Travel + ing: travelling (“l” ile bittiği için için “l” double oldu)
4) Permit + ing: permitting (yine son iki harfi 2. Örnektekii gibi)
5) Make + ing: making (make -e ile bittiği için -e düştü)

Form the Gerund form of the following verbs and decide which spelling rule you used. Look at the 
      example.
e.g.: go 
	a) bake
	b) watch
	normal
	double consonant
	mute -e

	c) check
	d) use
	going
	
	

	e) smile
	f) travel
	
	
	

	g) answer
	h) live
	
	
	

	i) plan
	j) get
	
	
	

	k) wash
	l) leave
	
	
	

	m) put
	n) walk
	
	
	

	o) come
	p) ask
	
	
	

	q) stop
	r) sit
	
	


	




Cevapları:

	normal
	double consonant
	mute -e

	checking
	stopping
	Baking

	answering
	sitting
	Smiling

	watching
	travelling
	Leaving

	walking
	planning
	Living

	washing
	getting
	Using

	asking
	putting
	Coming



Bu Tense için şu zaman kalıplarını kullanabiliriz:
Now
Right now
At the moment
At present
Tonight
Today
This week
This year
This summer / winter/ fall/ spring
…..

ÖNEMLİ NOT: Present Countious Tense (şimdiki zaman) ekleri bazen gelecek zaman anlamı da verebilir. Türkçede de böyledir. Bakalım:
Ankara’ya gidiyoruz (şimdi)……. We are going to Ankara now.
Ankara’ya gidiyoruz (yarın)…….. We are going to Ankara tomorrow.

Örnek çeviri cümleleri yapalım
1) Şuan televizyon seyrediyorum
2) Bir cafede oturuyoruz
3) Şuan yağmur yağıyor
4) Kırmızı bir t-shirt giyiyor
5) Bu akşam sinemaya gidiyoruz
6) Bu yaz tatile gidiyoruz
7) Okula bugün gitmiyorum
8) Bu yıl tatile gitmiyoruz
9) Bu akşam evde kalmıyorsun, bizimle geliyorsun
10) Şuanda uyumuyor
11) Kahve mi içiyorsun?
12) Şuan mutfakta yemek mi yapıyor?
13) Tiyatroya geliyorlar mı?
14) Çok mu konuşuyorum?
15) Ders mi çalışıyorsunuz?

1. I am watching TV now.
2. We are sitting at a café.
3. It is raining now.
4. He is wearing a red t-shirt.
5. We are going to the cinema tonight.
6. We are going on a holiday this summer.
7. I am not going to the school today.
8. We aren’t going on a holiday this year.
9. You aren’t staying at home tonight, you are coming with us.
10. He isn’t sleeping right now/now/ at the moment/ at present.
11. Are you drinking coffee?
12. Is she cooking in the kitchen now?
13. Are they coming to the theatre?
14. Am I talking too much?
15. Are you studying?
Simple Present Tense and Present Continuous Tense
1. Şuan kahve içiyorum ama normalde kahve sevmem.
2. Kız kardeşim mutfakta yemek yapıyor. Ben burada televizyon seyrediyorum.
3. Her yıl Londra’ya gideriz ama bu yıl Ankara’da kalıyoruz.
4. Ingilizceyi çok severim ama şuan anlamıyorum.
5. Emre bu akşam ders çalışacak, o yüzden çok mutsuz 
6. Her yaz yazlığa gideriz ama bu yaz evde kalıyoruz.
7. Haftasonları sinemaya gider misin?
8. Bu akşam sinemaya gidiyor musun?
9. Kışları nereye gidersin?
10. Bu kış nereye gidiyorsun?

1. I am drinking coffee now but normally I don’t like coffee.
2. My sister is cooking in the kitchen. I am watching tv here.
3. We go to London every year but we are staying in Ankara this year.
4. I love English very much but I don’t understand now. (normalde ikinci cümlede “now” kelimesinden ötürü şimdiki zaman sanılabilir ki öyledir ancak “understand” kelimesi sadece geniş zamanda kullanılıyor yanına “now” eklesen bile)
5. Emre is studying tonight, so he is very unhappy.
6. We go to summerhouse every summer but we are staying home this summer.
7. Do you go to the sinema every weekend? (on weekends)
8. Are you going to the sinema tonight?
9. Where do you go in winters?
10. Where are you going this winter?
Vocabulary
Meet a friend: arkadaşla buluşmak
Look at your phone: telefonuna bakmak
Take a selfie: selfi çekmek (özçekim)
Have a rest: dinlenmek
Read the newspaper: gazete okumak
Watch a film: film izlemek (watch a movie)
Go to the bank: bankaya gitmek
Talk to a friend: arkadaşla konuşmak
Have lunch: öğle yemeği yemek
Have a shower: duş almak (have a bath: banyo yapmak)
Have a coffee: kahve içmek
Watch TV: televizyon seyretmek
Watch a football match: futbol maçı seyretmek (football: soccer)
Watch someone do something: birini birşey yaparken izlemek (I watch him cook the dinner)
Read a book: kitap okumak
Read a message: mesaj okumak
Read a magazine: dergi okumak
Go out: dışarı çıkmak
Go to the library: kütüphaneye gitmek
Go shopping: alışverişe gitmek
Talk to a teacher: bir öğretmenle konuşmak
Talk on the phone: telefonla konuşmak
Talk about something: birşey hakkında konuşmak
Take a photo: fotoğraf çekmek
Take a break: ara vermek
Take a taxi: taksiye binmek
Look at the picture: resme bakmak
Look in the mirror: aynaya bakmak
Look at someone: birine bakmak (yüzüne vs bakmak)
Meet someone at a party: biriyle bir partied tanışmak
Meet someone at nine o’clock: biriyle saat dokuzda buluşmak
Meet someone at the station: biriyle istasyonda/ terminalde buluşmak

Vocabulary
Catch: yakalamak
Match (fiil): eşleştirmek
Play: (bir oyun vs) oynamak / ensturman için de kullanılıyor: “play the piano” derken..
Stay: (bir yerde) kalmak
Call: aramak
Fall: düşmek (“fall” aynı zamanda sonbahar da demek)
Want: istemek
Wash: yıkamak
Talk: konuşmak (speak de konuşmak demek ama talk daha çok sohbet anlamında, speak ise speak English gibi dilleri konuşmak anlamında çoğunlukla kullanılıyor)
Watch: izlemek

Vocabulary
Shorts: şort
t-shirt: t-shirt
trainers: spor ayakkabısı
socks: çorap
a hat: şapka
a shirt: gömlek
a suit: takım elbise
a cap: kep (şapka)

Adjective Order
	
	Size (beden, ölçü)
	Age (yaşı)
	Colour (rengi)

	Adjectives (sıfatlar)
	Big
Short
Long
Small
Medium
Large 
	New
Old
	Red
Yellow
Green
Blue
Grey
White



O güzel bir kız.
Bu cümledeki sıfat nerede?
Nasıl bir kız diye sor
Cevap: güzel (sıfat)

Gördüğün üzere bu cümlede bir tane sıfat var ama bazı cümlelerde birden fazla sıfat olabilir çünkü bir kişi hakkında birden fazla niteleyeci şey söylebilirsin: çok zeki ve güzel bir kız. İşte bu cümlede “zeki” ve”güzel” olmak üzere iki tane sıfat vardır.
Ozaman birden fazla sıfat olabilirse bir cümlede, biz bu sıfatları hangi sırayla yazıcaz? Işte bu bölümün konusu bu..

Example sentences:
It’s a big red coat
He is wearing old green shorts
We are wearing our new blue shoes




He has got a hat
Red hat
Big hat
Old hat
He has got a big old red hat.
Size age color hat

· Yani rengi sona at


Useful Phrases
Amazing: harika
Bad: kötü
Good: iyi
Horrible: korkunç, berbat
Ok: iyi, tamam
It’s not bad. It’s just different: Kötü değil. Sadece farklı.
Oh, look over there: Oh, oraya bak.
She’s joking: şaka yapıyor
I have a surprise for you: senin için bir sürprizim var

Functional Language
Shopping and Clothes
Can I help? Yardımcı olabilir miyim?
We’re just looking, thanks. Sadece bakıyoruz, teşekkürler.
No problem. Sorun yok.
Actually, I’m looking for a cap. Aslında bir şapka bakıyordum.
Sure. We have caps. Lots of them! Tabiki. Şapkalarımız var. Çok fazla!
Great! Do you have a blue one? Harika! Mavi bir tane var mı?
Yes, we have blue. What size would you like: small, medium or large? Evet, mavi var. Hangi beden istersiniz: küçük, orta, büyük?
Can I have medium, please? Orta beden alabilir miyim lütfen?
Of course. Tabiki 
Perfect.  How much is it? Mükemmel. Ne kadar?
Ten pounds. On pound.


Dikkat!
Ünlemli cümleler gördüğümüzde genelde o cümlede şimdiki zaman vardır.
Shhh! The baby is sleeping.
Look at the view! The sun is rising.
Hurry up! The train is leaving.


Writing 
Sayfa 64 e bakınız 

Too: -de -da aynı zamanda anlamı var ( o da gelecek bizimle….gibi)
Also: de -da , aynı zamanda anlamı var ( o da gelecek bizimle)
 
Ikisi de aynı anlam ancak kullanım yerleri farklı arkadaşlar..
“Also” genelde cümlenin içerisinde kullanılırken, “too” cümlenin sonunda görülür.

ALSO:
He is coming to the cinema (o sinemaya geliyor)
He is ALSO coming to the cinema ( o DA sinemaya geliyor)
ALSO, he is coming to the cinema ( o DA sinemaya geliyor)

· GÖRDÜĞÜN ÜZERE HEM CÜMLENİN ORTASINDA HEM DE BAŞINDA KULLANILABİLİYOR. 
· CÜMLENİN BAŞINDA GÖRÜYOSAN VİRGÜL İLE AYIR.

TOO:
He is coming to the cinema ( o sinemaya geliyor)
He is coming to the cinema, too. (o DA sinemaya geliyor)
Too, he is coming to the cinema. XXXXXX OLMAZZZZZZ (“TO” YU CÜMLENİN BAŞINDA GÖREMEZSİNİZ)

